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P R O T O K Ó Ł  NR X/2019 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej 29 sierpnia  2019r.  w sali  Urzędu Gminy            

 w Kotlinie w godz. od 13.00 do 14.25 

 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

        Otwarcia  X sesji Rady Gminy Kotlin dokonał przewodniczący Rady Czesława Moch, 

witając: skarbnika gminy Irenę Antczak, radnych i sołtysów. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 14 radnych, co wobec 

ustawowego składu 15 radnych stanowi kworum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Nieobecny na sesji radny Tomasz Kosiński, sekretarza gminy Michał Urbaniak. 

Wójt Mirosław Paterczyk przybył na sesję o godz. 13.30. 

Listy obecności radnych,  sołtysów i zaproszonych osób stanowią załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Do porządku obrad, przedstawionego przez przewodniczącego Rady, nie wprowadzono 

żadnych zmian. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał Rady. 

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy, o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy oraz o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowych osób prawnych za I półrocze 2019 roku. 

8. Informacja z zakresu umarzania, odraczania terminu płatności oraz rozkładania na raty  

należności pieniężnych za I półrocze 2019r. do których nie stosuje się ustawy – Ordynacja 

podatkowa. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2019 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydata na 

ławnika. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydacie na ławnika. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  budżet Gminy na rok 2019. 

13. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na ostatniej  sesji Rady.  

14. Wolne głosy i wnioski. 

15.  Zamknięcie obrad.   

 

3. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy. 

              Do protokołu z IX  sesji Rady Gminy wyłożonego do wglądu na posiedzeniu  wspólnym 

stałych Komisji Rady w dniu 28 sierpnia  br.  i przed dzisiejszą sesją  nie wniesiono uwag. 

Protokół przyjęto jednogłośnie 14 głosami „za”. 
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4. Interpelacje i zapytania radnych. 

     Przewodniczący Rady poinformował, że radny Mirosław Twardowski złożył pisemne 

interpelacje. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

     Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym przekazał Wójtowi 

Gminy w dniu: 

− 18 czerwca  br.  pisemne interpelacje złożone przez radnego Mirosława 

Twardowskiego, 

− 19 czerwca br. uchwały podjęte na 9. sesji Rady Gminy, 

− 24 czerwca br. wnioski zgłoszone przez radnych i sołtysów. 

    Ponadto uczestniczył:  

− 19 czerwca w zakończeniu roku szkolnego w Szkole Podstawowej i Gimnazjum w 

Woli Książęcej, 

− 22 czerwca w uroczystości obchodów 60-lecia OSP Kurcew, 

− 7 lipca, wspólnie z delegacją z Gminy,  w Wojewódzkim Święcie Pomidora w 

zaprzyjaźnionej Gminie Dwikozy, woj. świętokrzyskim, 

− 26 lipca w uroczystości Święta Policji w Komendzie Powiatowej Policji w Jarocinie, 

− 1 sierpnia w uroczystości 50-lecia pożycia małżeńskiego par z naszej gminy, 

− w dożynkach wiejskich w: Racendowie, Twardowie i  Sławoszewie oraz w 

dożynkach powiatowych w Radlinie, 

− w ocenie zgłoszonych ogródków w konkursie Piękno Naszej Gminy, 

− w kilku  spotkaniach z wójtem w sprawach bieżących. 

         Przewodniczący Rady poinformował o otrzymanym (do wiadomości) piśmie ze 

Starostwa Powiatowego w Jarocinie i zapoznał wszystkich z jego treścią. W piśmie 

wicestarosta Katarzyna Szymkowiak informowała, że Powiat Jarociński wystąpił z 

wnioskiem o dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej Hilarów – Wola Książęca o 

długości 2,863 km, w ramach programu WRPO. Projekt znalazł się na liście rankingowej. 

Wartość kosztorysowa zadania to 5.394.780,6 zł, pozyskane środki przez Powiat Jarociński 

to 3 mln zł. Wicestarosta zwróciła się  z prośbą o udzielenie pomocy finansowej na realizację 

tej inwestycji   przez Gminę Kotlin i Jarocin w kwocie 1 mln zł lub po 500 tys. zł w roku 

2020 i 2021. Ponadto w piśmie wicestarosta poinformowała, że w przypadku nieuzyskania 

z Gminy Kotlin i Jarocin wsparcia finansowego na realizację przedmiotowego 

przedsięwzięcia, Powiat Jarociński nie przystąpi do przebudowy drogi. 

 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

     Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał Rady przedstawiła skarbnik gminy Irena Antczak. 

      Skarbnik poinformowała, że uchwały podjęte na czerwcowej sesji przekazano 19 

czerwca br. do Wydziału  Kontroli, Pranego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Poznaniu. Natomiast uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy na rok 

2019  przekazano do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w dniu 3 czerwca br.  

Wszystkie uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczono na 

stronie  BIP Gminy. Uchwały będące aktem prawa miejscowego przekazano w dniu 4 

czerwca br.  do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Skarbnik Irena Antczak przedstawiła zarządzenia  wydane przez Wójta Gminy Kotlin  w 

okresie międzysesyjnym tj: 

− 5  w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2019 r.,  
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− w sprawie ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze – referent do spraw 

zamówień publicznych i zadań inwestycyjnych w Referacie Gospodarki 

Komunalnej Urzędu Gminy Kotlin, 

− w sprawie ogłoszenia IX edycji konkursu "Piękno Naszej Gminy", 

− w sprawie ustalenia ryczałtu dla pracowników za przybory do pisania, 

− w sprawie upoważnienia pracownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Kotlinie do prowadzenia postępowania w sprawach świadczenia wychowawczego,   

− w sprawie powołania stałej Komisji Przetargowej, 

− w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Kornela 

Makuszyńskiego w Woli Książęcej, 

− w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora  Szkoły Podstawowej                             

w Magnuszewicach, 

− w sprawie powołania komisji ds. rekrutacji na stanowiska nauczycieli wychowania 

przedszkolnego do oddziału przedszkolnego Szkoły Podstawowej w 

Magnuszewicach i Szkoły Podstawowej w Woli Książęcej w ramach realizacji 

projektu pt. Dobry start dla przedszkolaków z Gminy Kotlin. 

     Ponadto skarbnik gminy  poinformowała, że w ramach prac bieżących zrealizowano 

następujące zadania:  

1. W wyniku wyboru wykonawcy na zadanie pn. „Przebudowa ulicy Kołłątaja w Kotlinie 

– etap I- roboty ziemne i podbudowa” w dniu 11 lipca 2019 r. podpisana została umowę 

z firmą Przedsiębiorstwo Handlowo – Usługowe Lewandowski Tomasz ul. Pokoju 3, 

Kowalew. Zadanie to zostało wykonane za cenę 223 155,58 zł brutto. 

2. W dniu 25 lipca br. ogłoszono  przetarg nieograniczony pn.  „Dostosowanie ciągów 

komunikacyjnych do potrzeb osób niepełnosprawnych poprzez rozbudowę istniejącej 

klatki schodowej o szyb dźwigu osobowego w Szkole Podstawowej w Kotlinie, przy ul. 

Konopnickiej 22”. W niniejszym postępowaniu złożona została 1 oferta: ST Invest 

Agnieszka Troińska Wilkowyja; cena brutto zawarta w ofercie: 402 828,21 zł. 

3.  W dniu 14 sierpnia br. ogłoszono  przetarg nieograniczony pn. „Odbiór i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych z terenu 

Gminy Kotlin”. Złożone zostały 2 oferty: 

1) ZGO-NOVA Sp. z o.o. ul. T. Kościuszki 21 A 63-200 Jarocin, cena brutto zawarta 

w ofercie: 1.318.968,36 zł 

2) Przedsiębiorstwo Komunalne Sp. z o.o. ul. Fabryczna 5, 63-300 Pleszew, cena 

brutto zawarta w ofercie: 1.560.604,32 zł. 

4. 26 sierpnia zakończono budowę kanalizacji w Racendowie i Wysogotówku (zadanie to 

zostało wykonane za cenę 1.818.975,89 zł brutto)  oraz rozbudowę oczyszczalni ścieków  

w Wyszkach (zadanie to zostało wykonane za cenę 2.944.757,79 zł), dofinansowane ze 

środków  unijnych.  

5. W okresie od 19 czerwca do 28 sierpnia ogłoszono 8 zapytań ofertowych w ramach 

projektu pn. ”Dobry start dla przedszkolaków Gminy Kotlin” Dofinansowanego z 

Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020, Oś 

priorytetowa 8: Edukacja, Działanie 8.1. Ograniczenie i zapobieganie przedwczesnemu 

kończeniu nauki szkolnej oraz wyrównanie dostępu do edukacji przedszkolnej i szkolnej. 

Poddziałanie 8.1.1.Edukacja przedszkolna: 

−  „Prace adaptacyjne/modernizacyjne związane z potrzebami osób 

niepełnosprawnych w budynku Szkoły Podstawowej w Magnuszewicach”. Na 

podstawie przeprowadzonych negocjacji w dniu 28 sierpnia br. podpisana została 

umowa na roboty budowlane, nadzór i przekazany  teren budowy; 

− „Prace adaptacyjne/modernizacyjne związane z potrzebami osób 

niepełnosprawnych w budynku Szkoły Podstawowej w Woli Książęcej”. Na 

podstawie przeprowadzonych negocjacji w dniu 28 sierpnia br. podpisana została 

umowa na roboty budowlane, nadzór i przekazany  teren budowy; 

− „Doposażenie oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej w 
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Magnuszewicach” - otwarcie ofert 29 sierpnia br.;  

− „Doposażenie oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Woli 

Książęcej” - otwarcie ofert 29 sierpnia br.; 

− „Usługa cateringowa polegająca na przygotowaniu i dostarczeniu do oddziału 

przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Magnuszewicach posiłków wraz z 

napojami dla maksymalnie 15 dzieci” - otwarcie ofert 2 września br. 

6. W okresie od 19 czerwca do 28 sierpnia ogłoszono 3 zapytania ofertowe:   

− na budowę wiaty w Wilczy – termin realizacji do 31 października br. 

− na budowę wiaty w Kurcewie – unieważniono.  

− na budowę wiaty w Sławoszewie – termin realizacji do 31 października br. 

7. W trakcie realizacji jest budowa chodnika w Orpiszewku. 

8. Rozpoczęte zostały prace związane z budową chodnika w miejscowości Magnuszewice ze 

środków funduszu sołeckiego. 

9. Trwają prace związane z przebudową drogi w Wysogotówku na odcinku do pana 

Wicijowskiego. 

 

 

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy, o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy oraz o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowych osób prawnych za I półrocze 2019 roku. 

   Przewodniczący Rady oznajmił, że informacja bardzo szczegółowo omówiona została na 

wspólnym posiedzeniu komisji Rady w dniu 28 sierpnia br. 

Przewodniczący Rady pytał, czy są uwagi lub pytania odnośnie wykonania budżetu Gminy. 

Wobec braku uwag, przewodniczący Rady uznał, że informacją została przyjęta przez Radę. 
 

8. Informacja z zakresu umarzania, odraczania terminu płatności oraz rozkładania na 

raty  należności pieniężnych za I półrocze 2019r. do których nie stosuje się ustawy – 

Ordynacja podatkowa. 

     Przewodniczący Rady poinformował, że informacja była  szczegółowo omówiona   w 

dniu wczorajszym na wspólnym posiedzeniu Komisji i zapytał radnych, czy w tej sprawie 

ktoś chciały zabrać głos.  

     Wobec braku głosu w tej sprawie, Przewodniczący Rady uznał, że informacja została 

przyjęta przez Radę. 

 

             Przewodniczący Rady poprosił  przewodniczących komisji o przedstawienie opinii 

o projektach uchwał.  

        Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim 

Adamski oraz przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i 

Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak 

poinformowali, że  na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 28 sierpnia  br. wszystkie 

projekty uchwał, będące w porządku obrad dzisiejszej sesji, zostały pozytywnie 

zaopiniowane. 
 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2019 r. 

     Rada Gminy w obecności 14 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr X/51/2019 

zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2019 r.  Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydata 

na ławnika. 
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   Rada Gminy w obecności 14 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr X/52/2019 w 

sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydata na ławnika. Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydacie na ławnika. 

      Rada Gminy w obecności 14 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr X/53/2019                   

w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydacie na 

ławnika.  Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  budżet Gminy na rok 2019. 

   Rada Gminy w obecności 14 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr X/54/2019 

zmieniającą  uchwałę w  sprawie  budżetu  Gminy  Kotlin  na  rok   2019.  Uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

13. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na ostatniej  sesji Rady.  

      Odpowiedzi na wnioski zgłoszone przez radnych na czerwcowej sesji udzieliła na 

początku  skarbnik Irena Antczak, a następnie wójt, który przybył na sesję w momencie 

omawianego punktu: 

− naprawienie 3 ławek przy wiacie piknikowej w Twardowie zostało wykonane; 

− odnowienie wiaty piknikowej w Twardowie jest w trakcie realizacji ; 

− wymianę ułamanego siedliska przy huśtawce na placu zabaw w Twardowie należy 

wykonać ze środków funduszu sołeckiego; 

− zakup kosiarki do koszenia trawy w Twardowie należy zaplanować ze środków funduszu 

sołeckiego; 

− studzienki na ul. Staszica w Kotlinie zostały obniżone; 

− spotkanie w sprawie chodnika zostało zorganizowanie w Racendowie z działem 

przedstawicieli Powiatu Jarocińskiego. Pracownicy starostwa stwierdzili, wg ich oceny,  

że chodnik jest dobrze zrobiony;  

− wniosek w sprawie wycięcia drzew w Racendowie  został przesłany do Powiatu w dniu 

24 czerwca br. Do chwili obecnej nie otrzymaliśmy z powiatu odpowiedzi; 

− wymianę siedzisk przy huśtawkach w Racendowie można zaplanować ze środków 

funduszu sołeckiego; 

− wniosek o odprowadzenie wody przy świetlicy wiejskiej w Woli Książęcej do studzienki jest w 

trakcie weryfikacji 

−  ławek w Woli Książęcej zostały pomalowane; 

− w tegorocznym budżecie Gminy nie zaplanowano środków fin. na zakup kosiarki dla 

sołectwa Wola Książęca. Zakup kosiarki można zaplanować ze środków funduszu 

sołeckiego na 2020 r.; 

− żywopłot od strony ul. Śniadeckich został przycięty przed Bożym Ciałem; 

− wniosek w sprawie  ustawienia znaku z  ograniczeniem tonażu na drodze gminnej w 

Orpiszewku został wysłany do Referatu Komunikacji  Dróg Starostwa Powiatowego w 

celu zaopiniowania. Powiatowa Komisja ds. Zarządzania Ruchem na Drogach 

Powiatowych i Gminnych rozpatrzy ten wniosek na posiedzeniu w październiku, 

− kosze na śmieci na placu zabaw zostały opróżnione. Słup energetyczny w Kurcewie 

został zgłoszony do naprawy i zakwalifikowany przez Energa - Operator do wymiany w 

terminie do 31 października br. 

− rzeka Kotlina na odcinku przy ul. Rymarkiewicza jest obecnie drożna; 

− właściciel terenu po zasypanym stawie przy ul. Rymarkiewicza został poinformowany o 

wykoszeniu chwastów; 
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     Wójt przedstawił odpowiedzi udzielone  przez Starostwo Powiatowe w Jarocinie, Referat 

Komunikacji i Dróg na wnioski radnych złożone na majowej sesji.   

     Przewodniczący Rady powiedział, że zapoznał radnych z pismem Starostwa 

Powiatowego w Jarocinie w sprawie wsparcia finansowego w kwocie 1 mln zł na realizację 

przebudowy drogi powiatowej Hilarów – Wola Książęca i zapytał wójta, czy się w tej sprawie 

ustosunkuje? 

    Wójt odpowiedział, że wszystkie inwestycje są ważne. Gminę w przyszłym roku czekają 

duże inwestycje jak budowa kanalizacji w Sławoszewie i Parzewie oraz budowa PSZOK-u 

czyli Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych.  Mówił, że Gmina Jarocin na 

drogę Hilarów – Wola Książęca zdeklarowała udzielić pomocy powiatowi w kwocie 200 tys. 

zł. Powiedział, że szanując własny budżet i budżet starosty  nie chciałby obiecywać  wyższej 

kwoty jak 200 tys. zł.  
 

14. Wolne głosy i wnioski. 

     Radna Marta Hudak powiedziała, że spotkanie w sprawie chodnika w Racendowie odbyło 

się, ale  jest Jej bardzo przykro, że nie było obecnego żadnego przedstawiciela Gmina, aby 

Ją wesprzeć. Ponadto radna mówiła, że takiego zaniedbania poboczy dróg nie było za 

żadnego samorządu. Na drodze powiatowej do Racendowa krzaki wchodzą już na jezdnię. 

   Wójt odpowiadając w sprawie chodnika, zaproponował przejęcie go przez Gminę i 

wyasygnowanie od Powiatu środków finansowych na przebudowę.   

     Radna Marta Hudak powiedziała, że sama została z powiatem i pracownicy co innego 

mówią na spotkaniu, a co innego jest w pismach.  

Wójt usprawiedliwiał nieobecność pracownika Urzędu. Natomiast On w tym czasie był na 

urlopie. 

     Radny Marian Niewiada  poruszył sprawę przebudowy drogi Hilarów Wola Książęca. 

Powiedział, że jeśli ta inwestycja jest już na takim etapie, to  źle by było, jakby została 

wycofana. Co roku składał wnioski o tą inwestycję i walczył o jej realizację.  

     Wójt odpowiedział, że każda inwestycja jest ważna. Ale należy zważyć na nasz budżet 

Gminy. Co roku zwiększają się obciążenia  dla budżetu, m.in. subwencja oświatowa jest za 

mała, aby zrealizować wszystkie potrzeby oświaty. Wójt tłumaczył,  że obecnie dług Gminy 

wynosi ok. 18 % , a okres spłaty do 2026 r. Mógłby zaciągnąć z 10 mln zł kredytu i wydłużyć 

okres spłaty do 2036 r. i zrealizować wiele szlagierowych inwestycji. Ale finanse publiczne 

należy traktować poważnie i twardo stąpać po ziemi. 

Radny Hieronim Adamski dodał, że należy zwrócić uwagę na to, że do końca roku jest  

zamrożona podwyżka prądu i należy być ostrożnym z rozdawaniem. 

Skarbnik gminy powiedziała, że obniżony jest podatek dochodowy PIT, w którym samorządy 

mają udział. Będzie to skutkowało mniejszymi wpływami. 

     Przewodniczący Rady pytał, czy wiadomo jaka to będzie kwota? 

     Wójt odpowiedział, że ze wstępnych obliczeń będzie to ok. pół miliona zł mniej.  

     Przewodniczący Rady Czesław Moch powiedział, że mieszkańcy ul. Teodorowskiej 

zwrócili się z pytaniem o uschnięte gałęzie topoli przy drodze za cmentarzem. 

     Wójt odpowiedział, że uschnięte gałęzie topoli przy drodze powiatowej pokazał 

przewodniczącemu Rady Powiatu Jarocińskiemu i członkowi Zarządu będącym na spotkaniu 

w naszej gminie i prosił o szybką interwencję w tej sprawie. Do chwili obecnej nie 

otrzymaliśmy odpowiedzi.  

 Radna Dominika Kwiecińska wnioskowała o: 

− naprawienie drogi powiatowej w Twardowie na wysokości posesji 10 – 11 (w jezdni 

utworzyło się zagłębienie); 

− usunięcie uschniętego drzewa na Osadach, 

− wystosowanie pismo do właściciela działki, położonej naprzeciw sklepu w 

Twardowie, o wykoszenie uschniętej trawy.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Beata Skowrońska złożyła wnioski o: 
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− usunięcie uschniętego drzewa naprzeciw posesji nr 15 w Sławoszewie, 

− wykoszenie chwastów na gminnej posesji (po zmarłej lokatorce pani Banaszkiewicz); 

− ustawienie 2 koszy na śmieci na placu w centrum Sławoszewa: jednego przy grillu, 

drugiego przy boisku do koszykówki; 

Wójt zabierając głos usprawiedliwił swoje spóźnienie na sesję, spowodowane wyjazdem na 

spotkanie do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Poznaniu. Poinformował, 

że na spotkaniu były omówione m.in.   sprawy dot. przygotowania koncepcji planu zjazdów 

z drogi krajowej nr 11. 

     Radny Zdzisław Staszak pytał, czy były rozmowy z PKP w sprawie przejęcia ul. 

Kochanowskiego? 

     Wójt odpowiedział, że czeka obecnie na decyzję administracyjną w sprawie przejęcia tej 

nieruchomości, na które znajduje się droga gminna i dworzec PKP. 

     Radny Mirosław Twardowski pytał, czy może napisać wniosek w sprawie ścieżki 

rowerowej wzdłuż drogi krajowej? 

     Wójt odpowiedział, że może napisać. 

     Radny Zbigniew Orpel wnioskował o wyregulowanie oświetlenia ulicznego na odcinku 

od nr 1 do 13 w Magnuszewicach. Lampy świecą w dzień  do godz. 9.00. 

     Wójt zaapelował do radnych, aby awarie oświetlenia ulicznego  zgłaszać w miarę szybko 

do sekretariatu, a nie czekać do sesji. 

     Wiceprzewodnicząca Rady Beata Skowrońska pytała o dowozy szkolne dzieci ze 

Sławoszewa do Woli Książęcej. 

     Wójt odpowiedział, że dowozy dzieci do szkół są zabezpieczone. Ponadto mówił o 

wybudowanym boisku przy Szkole Podstawowej Sławoszew zs. w Parzewie.  

     Radny Hieronim Adamski wnioskował o zamontowanie lustra na ul. 3 Maja przy posesji nr 

10.  Radny uzasadniał to tym, że po  wybudowaniu marketu DINO na ulicy  zwiększył się ruch, 

a wyjazd na ulice przy torach jest mało widoczny.  

 

15.  Zamknięcie obrad.   

 

           Dziękując za udział, przewodniczący Rady Czesław Moch zamknął X sesję Rady 

Gminy Kotlin. 

 

 Przewodniczący Rady 

   /-/ Czesław Moch 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

 

 
 


